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Protokół nr 30/II/2017 

posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Łodzi,  
które odbyło się w dniu 22 lutego 2017 r.  

w Urzędzie Miasta Łodzi, przy ul. Piotrkowskiej 104.   
 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   - 10 radnych, 

obecnych   - 7 radnych, 

nieobecnych   - 3 radnych, tj.:  

1. radny p. Rafał Reszpondek – nieusprawiedliwiony;  

2. radna p. Marta Wandzel – nieusprawiedliwiona; 

3. radny p. Marcin Zalewski – usprawiedliwiony.  

oraz zaproszeni goście.  

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

Zaproszenia stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz. 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 
miasta Łodzi na 2017 rok - druk nr 22/2017.  

2. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia:  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz po stwierdzeniu quorum, na 
podstawie listy obecności radnych, otworzył posiedzenie komisji. Powitał wszystkich radnych 
i zaproszonych gości. Przewodniczący poinformował, że państwo radni otrzymali zaproszenie 
wraz z proponowanym porządkiem obrad drogą elektroniczną i zapytał o uwagi.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz poddał pod głosowanie komisji 
przyjęcie dziennego porządku obrad.  

Komisja w głosowaniu 6 głosami za przyjęła dzienny porządek obrad.  

Ad. 1) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 
miasta Łodzi na 2017 rok - druk nr 22/2017.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: o wprowadzenie do bieżącego 
punktu porządku obrad poprosił pana skarbnika.  



Skarbnik Miasta Łodzi p. Krzysztof M ączkowski: zreferował załączony do niniejszego 
protokołu projekt uchwały w zakresie dotyczącym merytorycznych zainteresowań Komisji. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Pytania.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: co było wcześniej w Grotnikach? 

Skarbnik Miasta Łodzi p. Krzysztof M ączkowski: tam są dwie nieruchomości, które były 
przeznaczone na cele edukacyjne, na cele związane z wypoczynkiem dzieci i młodzieży. Są to 
dwie zabudowane nieruchomości znajdujące się w dyspozycji miasta.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: będą one w dalszym ciągu w ten 
sposób wykorzystywane? 

Skarbnik Miasta Łodzi p. Krzysztof M ączkowski: najprawdopodobniej tak.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: a jeśli chodzi o Małachowskiego, 
to jak zrozumiałem tam są opóźnienia i z tego tytułu przenosimy środki na Minerską. 
Ponieważ to jest dopiero początek roku, jak to będzie wyglądało dalej? Czy te opóźnienia są 
aż tak duże, że środki na Małachowskiego będziemy zabezpieczać w przyszłym roku? 

Radny p. Rafał Markwant:  wedle doniesień prasowych opóźnienie jest na ulicy Minerskiej.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: tak. Opóźnienie jest na 
Minerskiej. W związku z tym w 2016 r. nie były wydatkowane wszystkie środki i trzeba je 
odtworzyć w roku 2017.  

Małachowskiego idzie zgodnie z planem.  

Radny p. Rafał Markwant:  co MOSiR będzie robił z obiektem w Grotnikach?  

Skarbnik Miasta Łodzi p. Krzysztof M ączkowski: będzie nim administrował.  

Przewodniczący komisji radny p. Jarosław Tumiłowicz: poddał pod głosowanie komisji 
pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 
miasta Łodzi na 2017 rok - druk nr 22/2017.  

Komisja w głosowaniu 5 głosami za przy braku głosów przeciw oraz 2 głosach 
wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu oraz 
zmian w budżecie miasta Łodzi na 2017 rok - druk nr 22/2017. 

Wobec braku innych zgłoszeń w tym punkcie przewodniczący komisji radny p. Jarosław 
Tumiłowicz zakończył posiedzenie.  

Komisja przyjęła protokół: 

 

Jarosław Tumiłowicz 

przewodniczący Komisji 

Protokół sporządziła: 

 

Monika Olejniczak 



sekretarz Komisji 
 


